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Zápis z 84. Zasedání Rady pro vnitřní hodnocení 
ČVUT ze dne 13. 05. 2025 

 
 
Přítomní členové RVH 
 
doc. RNDr. Vojtěch Petráček, CSc. 
prof. Ing. Petr Hájek, CSc. 
Ing. Jan Blaha 
doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D. 
prof. Ing. Milan Jirásek, DrSc. 
prof. Ing. Josef Jíra, CSc. 
prof. Ing. Ondřej Jiříček, CSc. 
prof. Ing. arch. Ladislav Lábus, Hon. FAIA 
prof. Ing Jan Macek, DrSc. 
doc. Ing, Tomáš Pajdla, Ph.D. 
prof. Ing. Milena Pavlíková, PhD. (online) 
doc. Ing. Jan Řezníček, CSc. 
prof. Ing. Pavel Tvrdík, CSc. 
 
Omluvení členové RVH 
prof. Ing. Jiří Jakovenko, Ph.D.  
doc. Ing. Jiří Hozman, Ph.D. 
prof. Ing. Igor Jex, DrSc. 
 
Přítomní hosté 
Mgr. Renáta Matoušková, tajemnice RVH 
Ing. Radek Holý, Ph.D., prorektor pro řízení kvality 
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Pořad jednání: 

1) Schválení programu 84. zasedání. 
a) Prof. Ing. Petr Hájek, CSc., představil program 84. zasedání. 
b) Program byl doplněn o bod no. 13: Žádost FEL o stanovisko RVH k	rozdělení 

magisterských studijních programů Elektronika a komunikace a Electronics 
and Communications bez nutnosti předložení konceptu. 

c) RVH schválila program 84. zasedání. 
 
Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
10 0 0 

 
2) Schválení zápisu z	83. zasedání RVH ze dne 15. 04. 2025. 

a) Prof. Ing. Petr Hájek CSc., představil zápis z	83. zasedání. 
b) RVH schválila zápis z 83. zasedání. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
10 0 0 

 
3) Informace rektora. 

a) Rektor Petráček informoval o přípravě metodiky a rozpisu týkající se 
rozpočtu univerzity. Dále představil členům RVH novou spolupráci 
katarským partnerem, která bude mimo jiné spočívat v expedičním 
učení studijních programů v	Kataru. Spolupráce s	Katarem přispěje 
k	internacionalizaci ČVUT.  
 

4) Schválení podstatných změn týkající se změny garanta NMSP Otevřená 

informatika a Open Informatics (FEL) 

a) Předseda hodnoticí komise prof. Tvrdík představil zprávu HK ke změně 

garanta studijních programů Otevřená informatika a Open Informatics. 

Žádost je bez problému a byla navržena ke schválení. 

b) RVH schválila podstatné změny NMSP Otevřená informatika a Open 

Informatics. 
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Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
12 0 0 

 

5) Schválení návrhů členů do seznamu hodnotitelů 

a) RVH byli představeni navržení členové do seznamu hodnotitelů: 

 

b) RVH schválila navržené členy do seznamu hodnotitelů. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 1 

 

6) Schválení hodnoticí komise pro posouzení žádosti o akreditaci BSP Dopravní 

inženýrství (FD) 

a) Prof. Jíra, zpravodaj pro OV Doprava, navrhl jako předsedu hodnoticí 

komise prof. Ing. Milana Jiráska, DrSc., a prof. Ing. Zdeňka Votrubu, CSc., 

prof. Ing. Václava Cempírka, Ph.D., doc. Ing. Otto Pláška, Ph.D., a Bc. 

Ondřeje Rychteru jako členy hodnoticí komise  

b) RVH ČVUT schválila prof. Ing. Milana Jiráska, DrSc., jako předsedu a prof. 

Ing. Zdeňka Votrubu, CSc., prof. Ing. Václava Cempírka, Ph.D., doc. Ing. 

Otto Pláška, Ph.D., a Bc. Ondřeje Rychteru jako členy hodnoticí komise 

pro posouzení žádosti o akreditaci studijního programu Dopravní 

inženýrství. 

Fakulta Jméno Oblast vzdělávání Pozice 
FEL doc. Ing. Jan Bárta, Ph.D. Elektrotechnika Externí 
FEL prof. Ing. Tomáš 

Kratochvíl, Ph.D. 
Elektrotechnika Externí 

FEL Bc. Filip Baum Elektrotechnika Student 
FD prof. Ing. Zdeněk 

Votruba, CSc. 
Doprava Interní 

FD Bc. Ondřej Rychtera Doprava Student 
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Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 

7) Schválení hodnoticí komise pro posouzení žádosti o akreditaci NMSP Plánování a 

development (FA) 

a) Prof. Lábus, zpravodaj pro OV Architektura a urbanismus, navrhl jako 

předsedu hodnoticí komise prof. Ing. Milenu Pavlíkovou, Ph.D. 

b) RVH schválila prof. Ing. Milenu Pavlíkovou, Ph.D., jako předsedkyni 

hodnoticí komise pro posouzení žádosti o akreditaci studijního 

programu Plánování a development. 

 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 

8) Schválení předsedy dočasné pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení 

BSP Softwarové inženýrství a technologie (FEL) 

a) Prof. Tvrdík, zpravodaj pro OV Informatika, navrhl jako předsedu DPS 

prof. Ing. Pavla Tvrdíka, CSc. 

b) RVH schválila prof. Ing. Pavla Tvrdíka, CSc., jako předsedu dočasné 

pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení studijního 

programu Softwarové inženýrství a technologie. 

 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 

9) Schválení per rollam hlasování ze dne 28. – 30. 4. 2025 týkající se schválení do 

seznamu Hodnotitelů a rozšíření oblastí vzdělávání u již schválených hodnotitelů 
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jako součást zápisu. 

a) Schválení do seznamu Hodnotitelů a rozšíření oblasti vzdělávání u již 

schválených hodnotitelů.  

 		 Pro návrh Proti návrhu Zdržuji se 
RVH ČVUT schválila	prof. Ing. arch. Michala 
Šourka	do seznamu hodnotitelů v oblasti 
vzdělávání Stavebnictví. 

9 0 0 

	 
			 Pro návrh Proti návrhu Zdržuji se 
RVH ČVUT schválila Ing. Zuzanu 
Štemberovou	do seznamu hodnotitelů v oblasti 
vzdělávání Architektura a urbanismus. 

9 0 0 

 

b) RVH schválila hlasování per rollam jako součást zápisu. 

 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 

10) Schválení per rollam hlasování ze dne 28. – 30. 4. 2025 týkající se schválení 

hodnoticí komise k	posouzení návrhu akreditace BSP Stavby, krajina a životní 

prostředí jako součást zápisu. 

a) Schválení hodnoticí komise k	posouzení návrhu akreditace BSP Stavby, 

krajina a životní prostředí. 

	 Pro návrh Proti návrhu Zdržuji se 
RVH ČVUT schválila	doc. Ing. arch. Petra Durdíka, 
Ing. Zuzanu Štemberovou,	doc. Ing. Vladimíra 
Havlíka, CSc., a Ing. Jakuba Houlíka jako členy 
hodnoticí komise k	posouzení návrhu 
akreditace BSP Stavby, krajina a životní 
prostředí. 

9 0 0 

 

b) RVH schválila hlasování per rollam jako součást zápisu 

 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
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11 0 0 
 

11) Schválení per rollam hlasování ze dne 28. – 30. 4. 2025 týkající se schválení 

hodnoticí komise k	posouzení návrhu akreditace NMSP Scénické technologie jako 

součást zápisu 

 

a) Schválení hodnoticí komise k	posouzení návrhu akreditace NMSP 

Scénické technologie  
 

Pro návrh Proti návrhu Zdržuji se 
RVH ČVUT schválila	doc. Ing. Jana Řezníčka, CSc., 
prof. Ing. arch. Michala Šourka, prof. Ing. Milana 
Ostrého, Ph.D., a Ing. Slávka Zbirovského jako 
členy hodnoticí komise k	posouzení návrhu 
akreditace NMSP	Scénické technologie. 

9 0 0 

 

b) RVH schválila hlasování per rollam jako součást zápisu 

 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 

12) Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení za rok 2024 

a) Prof. Hájek představil postup tvoření Dodatku ke Zprávě o vnitřním 

hodnocení za rok 2024. Koncem dubna se sešla pracovní skupina 

v	oblasti vzdělávací činnosti. Na základě této schůzky byly připravené 

nové tabulky. Prorektor Holý doplnil informaci o výtahu dat pro tuto 

oblast.  

b) Proběhla debata ohledně reakce na	připomínky z	minulých let. Ke 

každému z	bodů bude připojeno vysvětlení/reakce ČVUT, jak byly tyto 

požadavky řešeny nebo jak k	nim vedení přistupuje, tj. zda jsou body 

v	řešení nebo jejich řešení v	současné době není možné.  

c) RVH dále řešila postup předložení Dodatku k	připomínkování 

Akademickému senátu. Doc. Janoušek navrhl předložit Dodatek AS až 
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na začátku září. Mimořádné zasedání AS, které bylo svoláno na žádost 

rektora, a na kterém měla RVH prezentovat, se konat nebude. Od 1. 

června bude senát zavalen volbou nového rektora, proto bude ideální 

časem pro představení Dodatku začátkem září. 

d) Další pracovní schůze k	Dodatku proběhne 11. 06.  

 

13) Žádost FEL o stanovisko RVH k	rozdělení magisterských studijních programů 

Elektronika a komunikace a Electronics and Communications bez nutnosti 

předložení konceptu. 

a) Členům RVH byla představena žádost FEL. Dále proběhla diskuze 

ohledně potřeby rozdělení studijních programů. Prof. Jiříček řekl, že o 

rozdělení studijních programů se dozvěděl až na gremiu fakulty.  

b) Projednání žádosti bude přeloženo na další zasedání RVH, v	případě 

časové nutnosti, bude žádost projednána per rollam.  

 

14) Různé 

a) Další zasedání: 17. 06., 09. 09. 

 
 
V	Praze dne 13. 05. 2025 


